
Referat fra årets første elevrådsmøte 

Sted: Auditoriet A 2004 

Dato: 31.08.2023 kl 11.30 – 13.40 

Til stede: Elise Haugsvær, Mari Solheim, Aud-Hilde Gravermoen og ca 45 elever både tillitselever og 

varamedlemmer. 

 

Saker 

Sak 1: Velkommen Elevrådsleder Elise ønsket velkommen og gikk gjennom dagens 

agenda. 

Elise, Mari ass rektor og Aud-Hilde elevkontakt presenterte seg 

Alle tilstedeværende av tillitselever og vararepresentanter 

presenterte seg. Meget godt fremmøte. 1ida på tur. 

Sak 2: Våre roller Elise, Mari og Aud-Hilde fortalte kort om sine roller i elevrådet 

Sak 3: Mari med info 1. Om kantinekultur, utestengelse og Jodl 

Alle ble bedt om å tenke over og ev sende en chatmelding 

til Mari angående disse punktene: 

• Hvordan opplever elevene kantinekulturen på 

Ringerike vgs? 

• Hvilke tanker har elevene om bruk av Jodel som en 

arena for sosial utestengelse her på skolen? 

• Hva kan hver enkelt gjøre for å bidra til et trygt og 

inkluderende miljø i kantina og ellers? Hvordan kan 

klassen jobbe sammen for dette? 

 

Dette skal også diskuteres i klassens time og vil bli fulgt opp 

ut over høsten. 

2. Variert undervisning. 

3. Klassens time: Oppdatert årshjul. Klassens time skal være 

meningsfull. Kontaktlærer og tillitselever samtaler om 

hvordan timen skal brukes. 

4. Trivselstiltak og aktiviteter. Komme med forslag til 

hyggelige og kreative tiltak. Trygghet og trivsel er veldig 

viktig og grunnlag for læring. 

5. Tillitselevene har et ansvarsfullt verv. Alle må bidra til å 

jobbe for en god skolehverdag. Ta ansvar for hverandre 

Sak 4: Bli kjent Elise organiserte 2 aktiviteter: 

a) Speed-prat: 2 og 2 snakket om  

- Hvilken erfaring har du med elevrådsarbeid fra før? 

- Hva ønsker du å få til i elevrådet i år? 

- Hva kan bli bedre på skolen vår? 

Innspill til siste spørsmålet: Bedre bokskap (større og 

renere), fokusere på det positive, være åpne for endringer, 

jobbe for tryggere miljø i kantina, unngå at noen er redde 

på skolen. 

 

b) Enig – uenig – vet ikke? 



Elevene tok stilling til flere påstander presentert av Elise. 

Det ble heftig debattert rundt anonyme prøver, karakterer 

på prøver eller ikke og 2 prøver på en dag. 

 

Kort 

smoothiepause     

 

Sak 5: Valg av nytt 

elevrådsstyre 

Nestleder: Anes Alnajjar 

Sekretær: Ingvild Stavik 

Økonomiansvarlig: Maren Marcelie Tomter Nergaard 

Arrangementsansvarlig: Victoria Sjøberg-Brekke 

Medieansvarlig: Madiar Sheikhipour 

Styremedlem: Elise Bråten Thompson 

Varastyremedlem: Milosz Wojcinski 

Sak 6; Valg av ny OD-

komité 

Victoria Sjøberg-Brekke 

Tuva Marie Nesset 

Adriana Marcela Flores Mallea 

Thea Johansen 

Edina Basic 

Sak 7: Valg til SU Rektor, ass rektor og rådgiver Janne +  

Maren Marcelie Tomter Nergaard    

Tuula Louise Mugaas-Kristiansen 

Synne Lien Grøtberg 

Sara Mugisha Sinduhije 

Sak 8: VIP-team En gruppe bestående av avdelingsleder Kari Kjekshus, 

helsesykepleier Anita Håndstad Holtan, elevrådsleder Aud-Hilde 

og elever som jobber for trivsel og godt skolemiljø. Teamet er 

knyttet opp mot veiledning i psykisk helse. 

Følgende ble valgt: 

Victoria Sjøberg-Brekke 

Hedda Grøtåsen Holm 

Line-Won Yee Phyo 

Edina Basic 

Kommentar til 

valgene: 
• Kandidatene ble valgt etter at hver og en hadde holdt en 

kort valgappell.  

• Kun en fra klasse kunne avgi stemme. 

• Kun tillitselever kunne velges inn i styret og SU. 

• Elise organiserte avstemningen ved bruk av google 

forms. 

• Stor takk til alle som stilte til valg. 

• Til lykke med vervene og det fremtidige arbeidet til beste 

for skolesamfunnet og utvikling av den enkelte! 

 

 

Styret har sitt første styremøte onsdag uke 36. 

Takk til Elise for en meget vel utført jobb! 

Jeg gleder meg til å samarbeide med styret, komitéene og elevrådet! 

Ref: Aud-Hilde, elevrådskontakt 


